
 

Agenda:  

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

2. Samenstelling RVB 

3. Advies circulatieplan, evaluatie slimme  lichten 

4. Advies windmolens Bossuit - Moen 

5. Tifo game EK voetbal 

6. openbare werken 

7. masterplan 

8. trage wegen 

9. PAS Decreet 

10. Evaluatie Alta Ripa 

11. Evaluatie Boerenmarkt 21/05 

12. Evenementen A-ntrepreneurs 2022 

 

 

Aanwezigen: 

 

Stijn Devos, Dimitri Vandenbogaerde, Pascal Vanelstlande, 

Caroline Valck, Trees Vandeputte, Hilda Fewan, Wendy 

Busschaert, Peter Samaey, Tim Veys, Petra Delobelle,  

Steffie Van Melkebeke, Philip Pieters, Piet Vantieghem, Bernard 

Denys, Trees Deconinck, Carlo Deschietere, Marc Bossuyt, Griet 

Meersschaert,  

 

 

Verontschuldigd: 

 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

 

             

Ondernemersraad Avelgem  

AV 02.06.2022 

 

19h30 

 



Geen opmerkingen op het vorige verslag. 

Alle verslagen zijn te raadplegen via de website van de 

gemeente Avelgem: Ondernemersraad | Avelgem 

 

 

2. Samenstelling RVB 

 
Griet heeft besloten haar functie binnen de OR niet verder 

op te nemen gezien de huidige en toekomstige drukte die te 

verwachten is binnen hun onderneming.  

 

Er zal vanuit de OR in eerste instantie niet gezocht worden 

om de functie in te vullen.  

 

 

3. Circulatieplan 

 
De slimme lichten werden geïnstalleerd op 15/04. 

Klaarblijkelijk zorgen deze voor een afname van de files. Dit 

is te merken aan de zijde van de Oudenaardsesteenweg 

 

Een opmerking werd gemaakt over de lichten ‘Rotonde’. 

Vanuit Celles zouden deze te snel overschakelen op rood, wat 

zijn grootste impact heeft op de ploegenwissels in de 

industriezone. Dan zijn zeer lange wachttijden 

problematisch.  

Kunnen deze uren op een bepaalde manier 

meegeprogrammeerd worden? 

 

Beide lichten zijn echter ‘slimme lichten’ die de 

verkeersstroom volgen.  

 

De lichten ‘Rotonde’ zijn echter wel een verbetering naar 

vrachtwagens, hoewel de bocht een aantal meter verder 

mocht liggen.  

 

https://www.avelgem.be/ondernemersraad


Het bord om tot aan de lichten te rijden zou ook niet zo 

duidelijk zijn, met de vraag of er eventueel een Franse 

versie mogelijk is? 

 

1 licht zou hier echter ook reeds defect zijn, melding AWV? 

 

Daarenboven zou ook het eenrichtingsverkeer in de 

Pontstraat, voornamelijk door de eigen bewoners, niet 

gerespecteerd worden met de nodige opstropping tot gevolg.  

 

 

 

4. Advies Windmolens Bossuit – Moen 

 
Er is een aanvraag ingediend door Engie voor de plaatsing van 

2 windmolens, een in Bossuit, een tweede in Moen.  

 

Lokale actiecomités hebben po vandaag bezwaar ingediend 

ondersteund door 1529 bezwaarschriften, 600 meer dan bij 

de vorige aanvraag.  

 

Bij de vorige aanvraag werd door de gemeente een negatief 

advies verleend. Ondertussen heeft deze wel het 

Burgemeesterconvenant getekend waarin bepaalde 

klimaatvoorwaarden zijn opgenomen. Een extra windmolen in 

Avelgem zou voor een groot deel aan deze doelstellingen 

tegemoetkomen.  

 

Er wordt opgemerkt dat de bundeling met karakteristieke 

lijnvorming niet kenmerkend genoeg is in deze aanvraag. Een 

bijkomende windmolen op de site IVC zou klaarblijkelijk 

makkelijker gedoogd worden gezien deze reeds geruime tijd 

deel uitmaken van het landschap en er meer sprake is van 

bundeling.  

 



Daarenboven komt er nog de bijkomende druk die het 

Ventilus project met zich meebrengt. Ook hier is hinder door 

hoogbouw niet uitgesloten.  

 

We noteren de spijtige afwezigheid van schepen Tom 

Beunens in dit dossier.  

 

Analogie wordt gemaakt vaan Boucle D’hainaut waar wordt 

gekeken om alternatieven voor te stellen.  

 

De OR zal zijn advies overmaken en een bezwaarschift 

indienen op het omgevingsloket.  

 

 

5. Tifo game WK voetbal 

 
 

01/06 had de gemeente een meeting met TIFO. De gemeente 

zal overgaan tot de aankoop van het Tifo spel voor een 

eindejaarsactie waarbij alle handelaren die dat wensen zullen 

kunnen deelnemen. De handelaren zullen hier gratis kunnen 

aan deelnemen. Elke handelaar die wenst deel te nemen dient 

een hoofdprijs te voorzien in zijn team. Het zal ook mogelijk 

zijn om als bedrijf/handelaar een pronostiek te hebben voor 

het eigen personeel. Ook de gemeente Avelgem zal prijzen 

voorzien voor de hoofdwinnaars; héél waarschijnlijk 

Avelgembonnen. Binnenkort komt er een rondvraag of er 

interesse is om belevingspakketten aan te kopen bij Tifo 

zelf. Op 13/09 zal de gemeente Avelgem een rondgang doen 

bij de handelaren om het spel uit te leggen en te vragen om 

in te schrijven.  

 

 

6. Openbare werken 

 
Toelichting door Caroline Valck. 



De werkzaamheden aan het Guldensporenpad verlopen 

volgens planning en zouden halverwege juni moeten afgerond 

zijn. 

 

De Molenstraat en Beiaarddreef in Outrijve zullen de nodige 

werkzaamheden krijgen mbt de voetpaden en bermen. 

 

De Collector ‘Bosstraat’ is ook ontward en is opnieuw lopend. 

De inplanning is momenteel nog niet gekend. 

 

Er werd een raamcontract afgesloten voor de kleinere 

werkzaamheden.  

 

7. Masterplan 

 
Op 18/06 gaat de gemeente Avelgem On Tour om het 

meerjarenplan uit de doeken te doen, zowel in de 

deelgemeenten als in Avelgem zelf. 

 

Momenteel wordt een enquête gehouden voor de 

deelgemeenten.  

 

Meer info is uiteraard terug te vinden op de site van 

gemeente Avelgem 

 

8. trage wegen 

 
De RVB van de OR heeft met spijt vernomen dat de 

beslissing in het kader van de trage wegen reeds werd 

genomen binnen de gemeente.  

 

 
We wensen uit te drukken geen reactie te hebben ontvangen 

op het gegeven advies en vragen in de toekomst graag 

reactie op gegeven adviezen uit respect voor de inspanningen 



vanuit de OR.  

 

9. PAS decreet 

 
Uiteenzetting Marc Bossuyt. 

 

Beter bekend als het Stikstofdecreet, dit volgt uit een 

Europese richtlijn waarbij (landbouw)bedrijven binnen 

onmiddellijke omgeving van groen gebied aan nieuwere 

strengere normering moeten voldoen in kader van 

Stikstofbelasting of potentieel tegen 2028 moeten sluiten. 

 

Daarnaast blijkt bijkomstig dat in de groene zones, in casu 

voor Avelgem bijna alle percelen, geen bemesting meer zal 

toegestaan worden. Dit heeft een impact op zowel de 

werking van de bedrijven als op de waarde van de betrokken 

percelen.  

 

De vraag komt om met bij nieuwe aanvragen omzichting om 

te springen. Het vergunningsbeleid is nl bijkomend verzwaard 

met een stikstoftoets die binnen bepaalde kaders ook nog 

aan extra maatregelen moet voldoen.  

 

De problematiek is in Avelgem zeer belangrijk.  

 

De vraag komt om bezwaar in te dienen tegen 17/06. Steffie 

stuurt het bezwaar door naar de ondernemers. Bij Petra kan 

een model worden bekomen voor het bezwaar.  

 

 

 

 

10. Alta Ripa 

 
Hoewel initieel als nieuwjaarsevent gepland zeker een 

geslaagd event. Zowel over de sprekers, eten, drinken, 



locatie als act zijn de reacties positief. Voor herhaling 

vatbaar.  

 

 

11. Boerenmarkt 

 
Felicitaties vanuit de OR naar het geslaagde evenement. 

Gezien de positieve reactie van bezoekers en handelaren 

zeker voor herhaling vatbaar. 

 

 

12. Omloop der 3 provincies 

 
Vanuit de OR waren er weinig inschrijvingen geregistreerd, 

maar de organisatie trok toch 250 VIPs aan op hun dag, waar 

menig Avelgems ondernemer werd gespot.  

 

 

13. evenementen A-ntrpreneurs 2022 
 

 14 JULI                        AFTERWORK FOOD EN LOCAL DRINKS – 

zomerplein 

 SEPTEMBER                  GIN & LUSTERS    BEZOEK CLAEYS 

VERLICHTING EN SPIRITS BY DESIGN 

 13 OKTOBER         DE 10 GEBODEN VAN WILLY NAESSENS 

 

 

14. Varia. 
 

 

 Bemerkingen Blauwe Zone: 

Zeer grote ergernis dat men soms bij een stop van 5 minuten 

een boete krijgt voorgeschoteld voor het niet plaatsen van een 

parkeerkaart. De handelaren zijn er zich wel van bewust dat dit 

voor hen een positief punt is gezien de beperkte 



parkeerplaatsen voor hun zaak op deze manier niet een 

volledige dag kan worden ingenomen door bewoners en hun 

klanten makkelijker dichtbij kunnen parkeren.  

Er zal worden nagegaan of er een gezamenlijke pancarte kan 

worden ontworpen om de klant bij het binnenkomen bij de 

handelaren te attenderen op de blauwe zone en het plaatsen van 

de kaart.  

 

 Terrassen Horeca 

Op vandaag worden nog steunmaatregelen getroffen om de 

terrassen van de horeca, in navolging van de Corona-

problematiek, gratis ter beschikking te stellen aan de 

uitbaters. Dit punt zal echter binnenkort opnieuw ter sprake 

komen waarbij de mogelijkheid zich voordoet dat dit opnieuw 

betalend zal worden.  

 

 Voorstel volgende AV 25/08/2022 

 

 


